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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014. (II. 
24.) OGY határozat 121. §-a alapján interpellációt kívánok benyújtani. 

Az interpelláció címzettje: dr. Varga Judit, igazságügyi miniszter 

Az interpelláció címe: "Meg tudjuk védeni a rezsicsökkentést?" 

           



Tisztelt Miniszter Asszony!

A napjainkban Európát sújtó rezsi- és energiaválságban Brüsszel felelQssége egyértelmú. 
Az Európai Bizottság, Timmermans biztossal az élen a gépkocsi- és lakástulajdonosokat akarja 

megadóztatni, klimavédelemnek álcázva a rezsiárak emelését. Az úgynevezett, Európai Uniós 

Kibocsátás - Kereskedelmi Rendszert ki akarják terjeszteni a közúti közlekedésre, azaz az 

autókra és az épületekre, igy a családi házakra és lakásokra is. Nem a szennyezQ multinacionális 

vállalatokkal, hanem a családokkal akarják megfizettetni a klímavédelem árát. Szerintük az 

embereknek kevesebbet kellene autóba ülni és kevesebbet kellene füteni. Bámulatosan simul 

bele a legaktuálisabb brüsszeli retorikába az új Gyurcsány-Máki-Zay-féle baloldal hozzáállása 

a rezsicsökkentéshez. Mig könnyen kiszámítható tény, hogy a rezsicsökkentés nélkül 380-400 

ezer forinttal többet fizetne egy magyar család egy évben, addig Márki-Zay Péter szerinta 

rezsicsökkentés felelötlen és fenntarthatatlan. Egy pár nappal ezelötti nyilatkozata szerint az 

energiaárak csökkentése túlfogyasztást eredményez. Mi hát a legjobb recept szerinte? Emeljük 

csak az árakat, az majd energiatakarékosságra ösztönöz. Hogy öt idézzem: "Micsoda ostobaság 

volt annak idején így rezsit csökkenteni. Lehet rezsit csökkenteni, hogyne lehetne: kevesebb 

vizet kell használni, kevesebb áramot kell használni, kevesebb gázt kell használni." 
A lakosság ilyen szintú kivéreztetése már ismerQs nekünk a 2010. elötti idökbQl. Gyurcsány 

Ferenc aztán a kormányváltás után sem fogta vissza magát, 2014-ben például arra az újságírói 

kérdésre. hogy mit gondol a rezsicsökkentésröl, azt válaszota: Az egy hülyeség" 

Tisztelt Miniszter Asszony! 

Európán belül Magyarország egyike azon két tagállamnak, ahol az elmúlt két évben is csökkent 

a lakossági gáz- és áramár. Ez annak köszönhetQ, hogy megvalósitottuk a rezsicsökkentést, és 

idöben rögzítettük a lakossági energiaárakat. Ne legyenek illúzióink. Gyurcsány Ferenc és 

Márki-Zay Péter bábszinháza nem csak a rezsicsökkentést, de az összes többi családokat segítö 

támogatást is lehúzná a színrQl. Brutális számokra emlékezhetünk a 2010. elötti idökböl. 97 

százalékkal emelték meg az áram árát, 206 százalékkal a gázét, összességében a 

káoszkormányzásuk alatt 15-ször volt rezsiemelés. Most, amikor Brüsszel klimavédelem 

cimszóval újabb lépést tervez a magyar eredménynek, illetve az egész európai középosztály

ellen, a baloldal prominensei lelkesen állnak be Timmermans biztos csapatába. Ilyen 

ellenszélben meg tudja védeni Magyarország Kormánya a rezsicsökkentést? 

Budapest 2021. november 3. 

Böröcz László 

Fidesz Magyar Polgári Szövetség 
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